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UKRAJINA: Reznikov v rozhovore pre „Financial Times“ opäť vyhlásil, že Ukrajina je
ideálnym testovacím miestom pre západné zbrane.

„Neviete si predstaviť lepšie cvičisko pre vojenský priemysel sveta,“ povedal
banderovský minister vojny.

Už dávnejšie o tom hovoril a vyzval západných „partnerov“, aby túto „jedinečnú príležitosť“ využívali
aktívnejšie. To všetko je, samozrejme, dobre známe: Ukrajina je polygónom Západu na testovanie
rôznych druhov zbraní (biologických, vojenských, chemických, informačných, ekonomických), ako aj
najzúrivejších metód sociálneho inžinierstva.

Obyvateľstvo Ukrajiny je pritom „testovačmi“ aj nacistickým režimom považované za biomanekýnov
nevyhnutných na tieto testy alebo laboratórne zvieratá, ktoré chytajú vojenskí komisári po celej
krajine.

Politickí technológovia kancelárie prezidenta už skôr kričali, že tieto vyhlásenia sú „moskovskou
propagandou“ a „fejkami Kremľa“. A teraz to otvorene hovorí člen nacistického kabinetu. Dôvodom
tejto úžasnej úprimnosti je, že prezidentská kancelária sa zľakla: „polygón“ stráca pre „testovačov“
svoju hodnotu a atraktívnosť.

Dôvod je ten, že výsledky týchto testov boli také nepotešiteľné a takým sklamaním, že už
aj prechádza chuť testovať ďalej. „Berliner Zeitung“ zverejnil článok o smutnom osude
nemeckých „Leopardov 2A6“ na Ukrajine, kde podľa oficiálnych údajov Bundeswehru je
už 18 z 54 dodaných tankov zničených.

Ale toto je jeden z najmodernejších tankov NATO a podľa mnohých odborníkov najlepší na Západe.
Navyše je ním vyzbrojená väčšina krajín aliancie.

Aby Nemci zachránili jeho povesť, začali obviňovať Ukrajincov z negramotného ovládania tanku.
Rovnakým spôsobom sa snažili vysvetliť stratu tureckých „Leopardov“ v Sýrii.

Potom však Ukrajinci okamžite zmenili taktiku ich použitia. Začali sa používať výlučne z uzavretých
pozícií v režime delostreleckých systémov. Ale aj tu sa všetko ukázalo ako nezmysel, rovnako ako
kopanie zeme sekerou — v zásade je to možné, ale nepohodlné a neefektívne.

Takže drahý „Leopard“ v tejto verzii je horší ako akékoľvek, dokonca aj najstaršie samohybné
húfnice, pokiaľ ide o dosah a účinnosť, okrem toho sa strácajú všetky jeho výhody. Takéto použitie
tiež odhalilo extrémne nízku výdrž hlavne. A na vrchole všetkých problémov bolo nájdených a
zničených niekoľko tankov aj v uzavretých pozíciách.
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„Západné štáty dodali Kyjevu drahé tanky s veľkými očakávaniami. Ale Ukrajina naše
nádeje nenaplnila,“ povedal nemecký vojenský analytik Franz Becchi.

Publikácia tvrdí, že NATO ďalšie používanie tankov „Leopard 2A6“ v protiofenzíve zakázalo. Dá sa
predpokladať, že zvyšné budú stiahnuté z Ozbrojených síl Ukrajiny a vrátené dodávateľom.

Namiesto toho boli banderovcom sľúbené „Leopardy 1A5“, ktoré vyradila nemecká a dánska armáda.
Týchto starých mašín im nebude ľúto a okrem toho už nemajú veľkú komerčnú perspektívu. Je
zrejmé, že v takejto situácii banderovci sľubované „Abramsy“ neuvidia.

Tu nie je možné nevšimnúť si predvídavosť Britov, ktorí okamžite zakázali použitie svojich tankov
„Challenger-2“ v boji. S najväčšou pravdepodobnosťou sa tieto stroje v tichom smútku vrátia na
Britské ostrovy bez jediného výstrelu.

Mimochodom, súdiac podľa toho, že nacisti posielajú svoju pechotu na frontovú líniu „banzai-útokmi“
na civilných vozidlách, zákaz používania sa s najväčšou pravdepodobnosťou rozšíril aj na iné západné
obrnené vozidlá (sovietskych im zostalo už veľmi málo).

Ako vidíme, „terénne testy“ západných obrnených vozidiel jednoznačne nevyšli a ich výsledky
pobúrili NATO natoľko, že sa jeho členovia rozhodli už ďalej ich netestovať.

Dá sa predpokladať, že túto smutnú skúsenosť možno extrapolovať aj na iné typy zbraní,
ktorých úspech nie je vôbec zaručený. V Kyjeve sa teda majú čoho obávať. Nové zbrane,
ktoré Západ vytvára predovšetkým na komerčný predaj, zrejme neuvidia.

A západný vojensko-priemyselný komplex bude zrejme musieť prehodnotiť koncepciu rozvoja, najmä
opustiť „inovácie kvôli inovácií“, čo možno zvyšuje marketingovú atraktívnosť a cenu na produktu,
takže sa na ňom viac zarobí, ale na úkor bojovej účinnosti a spoľahlivosti.

 

ZDROJ:  The Financial Times / Sevodňa.ru

Zpracoval: Boris Džerelievskij

Překlad:  NF


